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§ 8 
Månadsrapport februari 2022  
Februari 2022 
SÖD 2022/197 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens förslag till 
månadsrapport för februari 2022. 

Reservationer 
Anders Göransson, Britten Lagerkvist Tranströmer och Cassandra 
Solback, samtliga (S), samt Charlotte Lilja Pittuco (V) och Frida 
Nehrfors Hultén (V) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget 
förslag (bilaga). 

Ersättaryttrande 
Anna-Karin Lindahl (S), Elis Wibacke (V) och Birgitta 
Sevefjord (V) ställer sig bakom Socialdemokraterna och 
Vänsterpartiets förslag till beslut. 

  
 

Sammanfattning av ärendet  
Månadsrapport per februari med helårsprognos visar på ett 
överskott om 30,0 mnkr före och ett överskott om 30,0 mnkr efter 
resultatöverföring. 
  
Sjukfrånvaron för Södermalms stadsdelsförvaltning ökade den 
senaste månaden jämfört med tidigare månader och var i januari 8,8 
procent rullande 12 månader. Förvaltningen har hittills erhållit 4,9 
mnkr i covid kompensation för ökade sjuklönekostnader för 
december 2021 – januari 2022. 
  
Verksamhetsområdet äldreomsorg redovisar ett överskott om 15,0 
mnkr och övrig verksamhet ett överskott om 15,0 mnkr. Övriga 
verksamheter prognostiserar en budget i balans. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden föreslår att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag. 
 
Anders Göransson (S), Britten Lagerkvist Tranströmer 
(S), Cassandra Solback (S), Charlotte Lilja Pittuco (V) och Frida 
Nehrfors Hultén (V) föreslår att nämnden beslutar enligt det 



Södermalms stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 5/2022 
 

2022-03-24 

gemensamma förslaget från Socialdemokraterna och Vänsterpartiet 
(bilaga). 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag till beslut - 
förvaltningens förslag och Socialdemokraterna och 
Vänsterpartiets förslag. Ordföranden ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2022/197-1 Tjänsteutlåtande Månadsrapport februari 
2022 

 SÖD 2022/197-1.1 Bilaga 1 Ekonomiskt bistånd 2022 
 SÖD 2022/197-1.2 Bilaga 2 Uppföljning VOB 2022 
 SÖD 2022/197-1.3 Bilaga 3 Inskrivning Förskola 2022 
 SÖD 2022/197-1.4 Bilaga 4 Sjukfrånvaro 
 SÖD 2022/197-1.5 Bilaga 5 Beviljade medel KS 2022 

 



§ 8 Förslag till beslut – Socialdemokraterna och Vänsterpartiet 

2022-03-24 
Ärende 8 

Månadsrapport 
 

Anders Göransson m.fl. S 
 Charlotte Lilja Pittuco m.fl. V 

     
 
Förslag till beslut  
Att utöver förvaltningens förslag till beslut göra följande tillägg:  
 

1. att utöka antalet feriejobb med minst 200 sammanlagt under sommar-, höst 
och vinterlovet.  

2. att ge ett skobidrag till alla anställda inom förskola och äldreomsorg samt 
övriga som jobbar i ”stå och gå – yrken” inom förvaltningens 
verksamheter på 500 kr att utbetalas under 2022. 
 

3. att tid avsätts och inplaneras för att ge medarbetarna inom äldreomsorgen 
möjlighet till strukturerad och återkommande reflexion för att bättre kunna 
möta dödsfall och andra utmaningar.   
 

4. tillhandahålla frukt till att alla medarbetare inom förvaltningens 
verksamheter.  

 
Hade stadsdelsnämndens primära uppgift varit att generera vinst hade de senaste 
åren varit de bästa i nämndens historia.  
 
Vi tror inte någon tycker att det är en rimlig beskrivning.  
 
Nu har oron för pandemin övergått till en olust och en oro för kriget. I det läget 
tror vi att det vore klokt att investera i de grupper som gjorde de största insatserna 
under de tuffaste förutsättningarna.  
 
Kommunal lyfter i en skrivelse till nämnden en oro om att för låga lönelyft och en 
för liten satsning på medarbetarna kan leda till en personalflykt. Vi delar 
Kommunals oro. Staden borde göra en extra satsning på dessa grupper.  
 
Med det sagt så är idag en möjlighet att rusta medarbetarna för imorgon.  



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Hans Anders,Göransson 2022-03-30
Anna Martha Linnéa,Anderstedt 2022-03-29
Knut Jonas,Nilsson 2022-03-31


		2022-03-31T13:09:24+0200




